
OSNO'\TNA STO TA AUGUST CESAREC
SprSri BUKovrcA

Vladimira Nazora r
KLASA: 6oz-orl 16-041 1g
URBROJ: zr8g-19-oz -16-z
Spi5i6 Bukovica, zt.u.zor6.

ZAPISNIK
4. sjednice Skobkoga odbora Osnovne Skole August Cesarec u Spi5i6

Bukovici odrZane 2i,. LL. zot6. godine

Podetak:r3.oo sati.
Nazodni: Hrvoje Miler, Martina Toluii6, Ivan Selci, Miroslav Sabo
Nenazodni : Zvonimir BlaZevi6, Mario Majstorovi6,Tanja VedriS
Ostali prisutni: Marijana Novak Stani6, ravnateljica i Nada Marinovi6-Kovadevi6,
tajnica.
Predsjednica Skolskog odbora pozdravlja sve prisutne, konstatira da je sjednici
nazodan dovoljan broj dlanova za donoienje pravovaljanih odluka
i objavljuje

Dnevni red:
r. Usvajanje zapisnika rz. sjednice Skolskoga odbora
z. Suglasnost za novozaposlene do 6o dana
3. Razlidito

Predsjednica daje dner,ni red na usvajanje.
Dner,ni red se jednoglasno usvaja.

Adr) Predsjednica Skolskoga odbora daje na usvajanje zapisnik rz. sjednice
Skolskoea odbora.
Skokki 6dbor jednoglasno usvaja zapisnik rz. sjednice.
Predsjednica Skolskog odbora daje rijed ravnateljici.

Adz) Rar,nateljica Skole traZi suglasnost Skolskog.odbora za sklapanj" rrgouoru o radu
do 6o dana za Dubravku Gawanovi6, koja je iz PS Rogovac pre5la na rad u PS Lozan
(mjesto je ostalo upraZnjeno odlaskom Ivanke Zagar u mirovinu a popunilo se
prelaskom spremadice Jadranke Petrovi6 iz PS Lozan) i martinu Hrani6, koja je
zaposlena na poslovima spremadice u PS Rogovac ( po odlasku D.Gawanovi6 u
Lozan).
Skolski odbor jednoglasno daje suglasnost ravnateljici Skole za sklapanje ugovora o
radu do 6o dana sa Dubravkom Gawanovi6, odredeno, nepuno wijeme, rz sati tjedno
i Martinom Hrani6, nepuno, odredeno vrijeme, rz sati tjedno.
Ravnateljica je obavijestila Skolski odbor o odlasku uditeljice Ljerke Novosel u
mirovinu. Na upraZnjeno radno mjesto uditelja glazbene kulture zaposliti 6e Iskru
Bedekovi6, mag.pedagogije, koja je prekinula strudno osposobljavanje za radbez
zasnivanja radnog odnosa zapodeto 12.1c.2c16. Stav je Skolskog odbora da se
redormom procedurom, do 15 dana, na sljededoj sjednici odludi o suglasnosti za
najavljeno zaposlenj e.

-1-
'i 

J ; 2\

. trt r )t(
| '_; y, .-{.11 I { i..1 1,'r-.; Ltr','



Ad3) Predsjednica Skolskog odbora traZi da se u PS Bu5etina imenuje odgovorna
osoba zaduZena za regulacijugrijanja u Skoli, po5to se u Skoli grijanje nij6 moglo
sm_anjiti u skladu s wemenskim prilikama . U Skoli je prewu6e; ud".ti"i-a i uEitefima
te5ko je raditi u tim uvjetima a treba voditi raduna io iadunima za potrodnju plina.
Ravnateljicaje suglasna s izredenim te 6e poduzeti mjere da se probl.- Zuino rije5i.
Obavijestila je dlanove odbora o radovima na kotlovnici te o ovogodidnjem boZi6nom
proj,ektu,,Volim svoju 5kolu" za koji traZimo sponzore.
Predsjednca Skolskog odbora predlaZe da se sljede6a sjednica odrZi ci2.12.2cl16. u rr.
sati. Prijedlog je jednoglasno usvojen.

Sjednica je zawsena u 13.45.

Zapisnidar
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Predsjednica Skolskog odbora

Martina Tolu5i6, dipl.uditelj
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